
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Grubskiego

na 46. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wy¿szego Barbary Kudryckiej

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister z uprzejm¹ proœb¹ o wyjaœnienie sytuacji Akademii

Humanistyczno-Ekonomicznej w £odzi oraz o udzielenie informacji, kiedy Ministerstwo Nauki i Szkol-
nictwa Wy¿szego podejmie ostateczn¹ decyzjê w sprawie procedury likwidacji uczelni.

14 grudnia 2009 r. do mojego biura senatorskiego wp³ynê³o pismo od zaniepokojonych o los szko³y
pracowników uczelni. Pracownicy poinformowali mnie o spotkaniu, które odby³o siê z ich udzia³em
w MNiSW. S¹ zaniepokojeni przeci¹gaj¹c¹ siê procedur¹ likwidacyjn¹, której zakoñczenie mo¿e na-
st¹piæ dopiero w nowym roku akademickim. Sytuacja ta budzi obawy wœród pracowników, narusza re-
putacjê uczelni, a tak¿e negatywnie wp³ywa na jej stabilnoœæ oraz normalne funkcjonowanie.

Nale¿y podkreœliæ, i¿ AHE to nie tylko uczelnia, ale tak¿e inwestor, firma i pracodawca o du¿ym zna-
czeniu dla rozwoju regionu ³ódzkiego. Pracê w akademii straci³o ju¿ tysi¹c piêæset osób, a kolejnych
piêæset zostanie zwolnionych do koñca marca 2010 r. Dalsza degradacja AHE mo¿e spowodowaæ utratê
pracy przez tysi¹ce osób. Œrodki do ¿ycia strac¹ nie tylko pracownicy, ale tak¿e ich rodziny.

Jako senator zwi¹zany z regionem ³ódzkim czujê siê odpowiedzialny za los pracowników AHE i sy-
tuacjê, w jakiej siê znaleŸli. Z przebiegu zdarzeñ, które obserwujê, wynika, i¿ uczelnia dostosowa³a siê
do wszystkich zaleceñ pani minister. Dlatego te¿ zwracam siê z uprzejm¹ proœb¹ o wskazanie warun-
ków, jakie jeszcze musi spe³niæ akademia, aby procedura likwidacyjna zosta³a niezw³ocznie uchylona.
Jestem przekonany, i¿ warunki postawione przez pani¹ minister zostan¹ w pe³ni zrealizowane.

Z powa¿aniem
Maciej Grubski




